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Nr.  Actie 

   

01. Opening 

• Aan de agenda worden een tweetal punten toegevoegd: 
- Het voorstel van F. Hoekstra over het gebruik van het 

gemeentehuis door de fracties. 
- Het verzoek van wethouder Does om een extra agendapunt 

over onderwijshuisvesting aan de raadsagenda van 30 juni 
toe te voegen. 
 

 

02. 
 

Mededelingen en vragen 

• Gevolgen coronavirus 
De voorzitter meldt dat er gesprekken zijn met de twee 
vastgoedeigenaren, waar de horeca van huurt.  In een 
volgende RIB hierover meer. 
Op dit moment is er extra aandacht voor de bowling. Bowlen 
mag (nog) niet; door de Veiligheidsregio’s wordt hier 
verschillend mee omgegaan. Maar er wordt niet gehandhaafd. 
In Heerhugowaard is de horeca in de bowling wel open; de 
bowling niet. Nog deze week komt deze kwestie in het 
Regionaal Beleidsteam aan de orde. De voorzitter heeft op dit 
moment een hotline met de bowling. 

• De aangekondigde corona-noodwet zou voor 1 juli door de 
kamers zijn, maar nog niet is duidelijk of dat wel lukt.  

• Stand van zaken samenwerking met Langedijk           
De Statencommissie was gisteren in ruime meerderheid voor 
de door Provinciale Staten geformuleerde zienswijzen op de 
bestuurlijke fusie.  
Complimenten zijn er voor raadslid Hoekstra die namens onze 
raad het woord gevoerd heeft. Actieve lobby heeft zijn vruchten 
afgeworpen. De voorzitter schetst het vervolg lobbytraject. De 
heer Kwint laat weten dat weer op hem kan worden gerekend. 

• Bestuurlijke termijnagenda 2020 tot en met juni 
Van een aantal zaken op langere termijn is de planning nog 
niet helemaal duidelijk. Dit wordt de komende tijd waar mogelijk 
in de termijnagenda bijgewerkt.  
Zoals gebruikelijk gaat de BTA in de route naar de raad. 
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• Werkgroepen raadseigen producten 
Wanneer alle fracties in eerste instantie hadden gereageerd 
was er waarschijnlijk een ander overzicht ontstaan. Latere 
wijzigingen leidden tot enige onvrede over de verdeling van de 
plekken onder de partijen. Na gedachtewisseling biedt 
mevrouw Klercq haar plek in het fusiepresidium aan de heer 
Schoemaker aan. Hiermee is het evenwicht voor iedereen 
voldoende hersteld.  
De griffier zal zorgen voor lijstje met de namen van eventuele 
vervangers.  

• Midterm review raadsagenda 
Na de zomervakantie zal er een fysieke bijeenkomst in de 
raadzaal gepland worden om terug te blikken op de Midterm 
review en te kijken hoe we daar het komende jaar mee aan de 
slag gaan.  
Voorgesteld wordt deze tweede sessie, met dezelfde 
raadsleden, op 18 augustus te laten plaatsvinden. Per fractie 
maximaal 2 deelnemers.  
De uitkomsten zullen ter besluitvorming aan de raad worden 
voorgelegd. De griffier schetst het proces: het raadsvoorstel 
komt na de 2e sessie langs het college voor advies, voordat het 
naar de raad gaat, gelijk aan een initiatiefvoorstel. Het 
Presidium stemt in met dit voorstel. 

• Voorstel van VVD over politiek gebruik van het gemeentehuis.  
Achterliggende gedachte van dit voorstel: we hebben het er 
met elkaar over gehad en is dit waar we het over eens zijn. 
Nog niet alle fractievoorzitters hebben kennis kunnen nemen 
van het voorstel.  
Afgesproken wordt dat het voorstel nader uitgewerkt wordt en 
terugkeert in het Presidium op 8 september 2020. Bij de 
uitwerking wordt betrokken: het reglement van orde, het 
campagne voeren in besloten ruimten en het besluit over dit 
onderwerp in de raad.  
De heer Harren neemt dit met de heer Hoekstra op. 

• Het verzoek van wethouder Does om een extra agendapunt 
over onderwijshuisvesting aan de raadsagenda van 30 juni toe 
te voegen. 
Het Presidium kan zich hierin vinden. De voorzitter geeft aan 
dat mocht er extra tijd nodig zijn in de raad om dit onderwerp te 
bespreken, dat mogelijk is. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Griffier 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Agendapunt 
 
 
 
 
 
 
 
 
Harren 
 

03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 19 mei 2020  
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld/in behandeling. 
 
Conceptagenda raadsvergadering d.d. 30 juni 2020 
De conceptagenda is akkoord. Daaraan wordt toegevoegd het extra 
punt dat wethouder Does heeft aangedragen. 

 

   
05. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Evaluatie vorige raad d.d. 2 juni 2020 
-- 

• Commissie Mens en Samenleving d.d.19 mei 2020 
-- 

• Werkgroep DIP  
De werkgroep Democratische Interactie en Participatie (DIP) is 
van start gegaan. In haar eerste twee vergaderingen heeft de 
werkgroep zich gebogen over een strategisch kader voor 
democratische vernieuwing.  
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06. 
 
 

Voordat de werkgroep dit (bijgevoegde) kader gaat uitwerken 
naar concrete doelen, wil zij graag de mening en input van het 
Presidium horen. 
Er is een flinke stap naar voren gezet. Een compliment wordt 
uitgedeeld. Het besprokene is goed verwoord. 
De werkgroep gaat hier actief mee aan de slag.  

 
Benoeming directeur rekenkamerfunctie 
Begin april is de directeur rekenkamerfunctie H. Oostendorp overleden. 
Voorgesteld wordt E. Stumphius te benoemen als directeur. Zij is nu de 
vervangende directeur. Het advies komt in de raad van september aan 
de orde. 
 

07. 
 
 
 
08 
 
 
 
 
 
 
 
09 

Invulling data ‘overige’ opgenomen in vergaderschema 

• Verdiepingslag mobiliteit en parkeren – er zal een datum in 
september worden gezocht. 
 

Rondvraag 
De heer Kwint heeft gesproken met het platform armoedebestrijding. 
Zij zijn bezig met een pilot waar het college bij is betrokken. Hij wil 
wethouder Fintelman uitnodigen om bij rubriek D in de 
raadsvergadering van 30 juni een toelichting te geven op deze pilot. 
Mevrouw Bon wordt gevraagd deze suggestie uit het Presidium met de 
wethouder op te nemen.  
 
Sluiting 

 
 
 
 
 
 
 
E. Bon 

 Spaaragenda 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -  Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming  okt. 2020 
 - Organogram – raadsbrede presentatie DT en MT 
 - ‘De plek van… ’ op de raadspagina      


